
System 3 Acrylic Coloursألوان أكريلك سستم ٣

أكريلك سستم ٣ مثالية لكل أنواع الرسم والأشغال وتصميم المشاريع في 
الذين  المحترفين  والرسامين  للهواة  مناسبة  وأنها  كما  والمدارس.  الكليات 
يستخدمون الألوان بكميات كبيرة.  متوفرة في عصار ٧٥مل ، ١٥٠ مل العلبة 

٣ عصار و قوارير ٢٥٠ و ٥٠٠ مل.

System 3 acrylics are ideal for art,craft & design projects in colleges 
& schools. Also ideal for the amateur & professional painters using 
colours in large quantities. Available in tubes of 75ml, box 3 tubes & 
bottles of 500ml.
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Simply Colours Setsأطقم الوان سيمبلي

Simply Acrylic Coloursألوان سيمبلي أكريلك

تتميز هذه الألوان بإمكانية إستخدامها على كافة الأسطح إضافة لتكوينها 
يمكن  أو  للإستخدام  جاهزة  لأنها  العبوة  من  مباشرة  تستخدم  الناعم. 

تخفيفها بالماء.  حجم ١٢ مل.

Affordable acrylic colours that can be used to paint on all conven-
tional art surfaces. Can be used straight from the tube or thinned 
with water.  Tube 12ml.

٢٤ لون. العلبة ٦ أطقم
24 col. Box 6 sets

١٢ لون. العلبة ١٢ طقم
12col. Box 12 sets

Simply Acrylic Colour Set

DR-126500024DR-126500012

صممت  الهواة.  و  للطلاب  مناسبة  الأكريلك  ألوان  من  متنوعة  تشكيلة 
المبتدئين.  الرسامين  قدرات  تناسب  لكي  و  إستخدامها  لتسهيل  الألوان 

متوفرة في عبوات ٧٥مل، العلبة ٦ حبات و عبوة ٧٥٠ مل.

Special variety of acrylic colours suitable for colours users like 
students & hobbiests. Colours are designed to simplify using & suit 
the abilites of beginner artists. Available in 75ml, box 6 tubes, & 
750ml bottle.
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 Georgian Oil Coloursألوان جورجيان الزيتية
مقاييس  نفس  ولها  عالي  تلويني  أداء  الفنانين  تمنح  الزيتية  جورجيان  ألوان 
الألوان الزيتية للمحترفين. الألوان ممزوجة ومختبرة بعناية لإستخلاص ألوان 
تتميز  الألوان  كل  أخرى.  إلى  درجة  من  واللون  النسيج  وتماثل  روعة  أكثر 
بالجودة العالية ودرجة الأداء القصوى. متوفرة في ٣٨مل و ٧٥مل ، العلبة ٣ 

أنابيب و ٢٢٥مل.

Georgian oil colours offer artists high performance colours. They are 
produced to the same exacting standards as artist’s oil colour. Moreo-
ver, they are carefully blended and tested to produce the most 
brilliant colour and match tint and texture from batch to batch. All the 
colours have fine working qualities and a high degree of perfor-
mance. Available in 38ml, box 3 tubes, 75ml, box 3 tubes & 225ml.

Georgian Oil Colours Sets أطقم ألوان زيتية

An ideal colour range to get started in oil painting. Carefully selected 
oil colours.

أطقم ألوان زيتية في تشكيلة مثالية من الألوان للمبتدئين في الرسم بالألوان 
الزيتية. أختيرت ألوانها بعناية فائقة.
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